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Vragen van het lid Pechtold (D66)
aan de staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,
mw. Van Bijsterveldt-Vliegenthart,
over het bericht dat gemeenten veel
minder geld uitgeven aan
onderwijshuisvesting dan zij hebben
ontvangen uit het Gemeentefonds.
(Ingezonden 13 oktober 2009)

1
Is het waar dat gemeenten in 2009
veel minder aan
onderwijshuisvesting hebben
uitgegeven dan zij normatief via het
Gemeentefonds ontvangen?1

2
Gaat het inderdaad om een bedrag
van ongeveer € 330 mln? Zo niet,
hoeveel bedragen de uitgaven dan
wel en wat is het normatieve bedrag
dat daar aan inkomsten tegenover
staat, beide opgesplitst naar primair
en voortgezet onderwijs?

3
Wat gebeurt er met het overgebleven
geld dat is bedoeld voor
onderwijshuisvesting? Kan een
gemeente besluiten om een andere
verdeling te hanteren die beter
aansluit bij het feitelijke
bestedingsgedrag van gemeenten?
Acht u dit wenselijk?

4
Bent u het eens met de conclusie van
het Periodiek Onderhoudsrapport
Gemeentefonds 2010 dat er nader
onderzoek nodig is naar het verschil

tussen de groeiende omvang van het
cluster Educatie in het
Gemeentefonds en de feitelijke
uitgaven op dit onderwerp?

5
Onderschrijft u dat ook in voorgaande
jaren door gemeenten minder werd
uitgegeven aan onderwijshuisvesting
dan zij ontvingen via het
Gemeentefonds, zoals blijkt uit de
Monitor Onderwijshuisvesting van
voorgaande jaren? Kunt u aangeven
hoe dit zich verhoudt tot de
investeringen in onderhoud van
schoolgebouwen in het kader van de
crisismaatregelen?

1 Besturenraad, 23 september 2009:
«Gemeenten geven veel minder uit aan
onderwijshuisvesting»
http://www.besturenraad.nl/main_
1-1-1-488.html
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